



**SUBJECT: Local 00108 (Toronto, ON) in Trusteeship**

June 10, 2019

To whom it may concern,

Please note that the UPCE National Executive has put Local 00108 (Toronto, ON) in trusteeship as of June 1, 2019. During the trusteeship, the UPCE National Office will be responsible for all matters relating to the Local, including finances and all labour relations matters such as representation, consultation, and collective agreement interpretations.

For more information regarding the trusteeship, members of Local 00108 (Toronto, ON) may contact Lyne Cabana, UPCE National Administrative Assistant by email at [cabanal@psac-afpc.com](mailto:cabanal@psac-afpc.com) or by phone at (613) 560-5500.

For labour relations issues, assistance, interpretations, and consultations, members of Local 00108 (Toronto, ON) and Canada Post Representatives may contact Marc Rousseau, UPCE National Labour Relations Advisor at [roussem@psac-afpc.com](mailto:roussem@psac-afpc.com) or by phone at (613) 560-5501.

The trusteeship is only a temporary measure until we can ensure the Local's compliance with the UPCE National by-laws. Once the situation is redressed and the matter closed, we will hold an Annual General Meeting (AGM) and reactivate the local.

UPCE National Executive

---

**OBJET: Section locale 00108 (Toronto, ON) en tutelle**

Le 10 juin 2019

À qui de droit,

Veillez noter que l'exécutif national du SEPC a mis la section locale 00108 (Toronto, ON) en tutelle le 1er juin 2019. Pendant l'exercice de la tutelle, le bureau national du SEPC sera responsable de tout ce qui concerne la section locale, y compris les finances et toutes les relations de travail comme la représentation, la consultation et les interprétations de la convention collective.

Pour plus d'informations sur la tutelle, les membres peuvent contacter Lyne Cabana, Adjointe administrative nationale du SEPC à [cabanal@psac-afpc.com](mailto:cabanal@psac-afpc.com) ou par téléphone au (613) 560-5500.



Pour les questions concernant les relations de travail, l'assistance, les interprétations de la convention collective et les consultations, les membres et les représentants de Postes Canada peuvent contacter Marc Rousseau, Conseiller national en relations de travail du SEPC à [roussem@psac-afpc.com](mailto:roussem@psac-afpc.com) ou par téléphone au (613) 560-5501.

La tutelle n'est qu'une mesure temporaire jusqu'à ce que nous puissions nous assurer que la section locale se conforme aux règlements nationaux du SEPC. Une fois la situation corrigée et la question close, nous organiserons une assemblée générale annuelle (AGA) et réactiverons la section locale.

L'Exécutif national du SEPC

